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Protokół nr LXXV (75) z Sesji Rady Powiatu w Gołdapi 

w dniu 31 stycznia 2024 r.  

 

w godz.1300-1502 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Alicja Iwaniuk  stwierdziła quorum pozwalające  

na podejmowanie prawomocnych uchwał i przyjmowanie sprawozdań: na 15 Radnych 

stanowiących ustawowy skład Rady obecnych było 13 Radnych /lista obecności w załączeniu- zał. 

nr 1 do protokołu/.  

Obecni: 

1. Adam Bruś 

2. Andrzej Ciołek 

3. Józef Dominiuk 

4. Jarosław Wiktor Dzienis 

5. Anna Falińska 

6. Alicja Anna Iwaniuk 

7. Małgorzata Marianna Kuliś 

8. Marek Kuskowski 

9. Leszek Retel 

10. Grażyna Barbara Senda 

11. Karol Szablak 

12. Wioletta Tomaszewska-Walc 

13. Marzanna Marianna Wardziejewska 

14. Piotr Wasilewski 

15. Stanisław Wójtowicz 

 

Ad. 1 

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Alicja Iwaniuk  poinformowała wszystkich uczestników 

sesji Rady Powiatu w Gołdapi, iż obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. Przebywając na sali konferencyjnej podczas obrad, zgadzają  

się Państwo na publikację swojego wizerunku i głosu. Transmisja na żywo z obrad dostępna 

jest w Internecie  w serwisie  eSesja.tv 
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Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Alicja Iwaniuk przywitała przybyłych na Sesję Radnych 

Rady Powiatu, dyrektorów powiatowych jednostek organizacyjnych, naczelników  

i pracowników Starostwa Powiatowego i otworzyła obrady LXXV (75) Sesji Rady Powiatu. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Alicja Iwaniuk przeszła do realizacji kolejnego punktu 

obrad.  

 

Ad. 2 

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Alicja Iwaniuk  przedstawiła proponowany porządek obrad   

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Alicja Iwaniuk zapytała, czy są jakieś uwagi bądź zmiany 

do porządku obrad. /porządek obrad w załączeniu –zał. nr 2 do protokołu/. 

 

Uwag do porządku nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca przeszła do realizacji kolejnego punktu obrad.  

 

Ad. 3.  

Przewodnicząca poinformowała, iż protokół z LXXIV (74) Sesji Rady Powiatu został 

wyłożony do wglądu i przesłany drogą elektroniczną. Przewodnicząca Rady zapytała,  

czy Radni mają uzupełnienia bądź sprostowania do protokołów. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca przeszła do przegłosowania protokołów.  

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z LXXIV (74) Sesji. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2. 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Adam Bruś, Andrzej Ciołek, Józef Dominiuk, Jarosław Wiktor Dzienis, Anna Falińska, Alicja 

Anna Iwaniuk, Leszek Retel, Grażyna Barbara Senda, Wioletta Tomaszewska-Walc, Marzanna 

Marianna Wardziejewska, Piotr Wasilewski, Stanisław Wójtowicz. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
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Marek Kuskowski. 

NIEOBECNI (2) 

Małgorzata Marianna Kuliś, Karol Szablak. 

 

Ad. 4.  

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Alicja Iwaniuk przedstawiła informację Przewodniczącego 

Rady z prac Rady w okresie międzysesyjnym. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Alicja Iwaniuk poinformowała, że miała stały kontakt  

z kierownikami jednostek organizacyjnych powiatu, pracownikami Starostwa, a przede 

wszystkim Zarządem Powiatu między innymi: 

– zajmowała się sprawami bieżącymi Rady Powiatu,  

– pracowała nad porządkiem obrad LXXV (75) Sesji Rady Powiatu, 

– pełniłam dyżury w każdy poniedziałek w miarę potrzeb. 

 

Przewodnicząca przeszła do realizacji kolejnego punktu obrad.  

 

Ad. 5.  

Starosta Pani Marzanna Marianna Wardziejewska poinformowała, że w terminie  

od 21 grudnia 2023 roku do 31 stycznia 2024 roku Zarząd Powiatu w Gołdapi  

odbył 4 posiedzenia, na którym zajmował się między innymi /informacja w załączeniu- zał. nr 3  

do protokołu/: 

1. Zarząd Powiatu podjął uchwały w sprawie: 

a) zmian budżetu Powiatu Gołdapskiego w roku 2023; 

b) wyrażenia opinii na temat zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych; 

c) wyznaczenia aptek ogólnodostępnych do pełnienia dyżurów w porze nocnej  

oraz w dni wolne od pracy na terenie powiatu gołdapskiego w 2024 roku; 

d) nabycia przez Powiat Gołdapski niezabudowanej nieruchomości gruntowej, oznaczonej 

numerem ewidencyjnym działki 21/1 o pow. 0,0516 ha, położonej w obrębie Miczuły 

gmina Banie Mazurskie, stanowiącej własność osoby fizycznej, przeznaczonej pod drogę 

powiatową; 

e) nabycia przez Powiat Gołdapski niezabudowanej nieruchomości gruntowej, oznaczonej 

numerem ewidencyjnym działki 57/1 o pow. 0,0059 ha, położonej w obrębie Miczuły 

gmina Banie Mazurskie, stanowiącej własność osoby fizycznej, przeznaczonej pod drogę 

powiatową; 
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f) ustalenia na 2024 rok planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli 

szkół i placówek oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Powiat 

Gołdapski; 

g) planu finansowego zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych 

powiatowi odrębnymi ustawami w roku 2024; 

h) powołania Komisji Konkursowej działającej w ramach Programu Współpracy Powiatu 

Gołdapskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi  

w art. 3 ust 3, ustawy o działalności pożytku publicznego i wolontariacie, na rok 2024; 

i) przyjęcia kwartalnej informacji o wykonaniu budżetu Powiatu Gołdapskiego  

za IV kwartał 2023 roku. 

2. Zarząd rozpatrzył: 

✓ wniosek w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację w formie wsparcia 

zadań publicznych Powiatu Gołdapskiego w 2024 r.; 

✓ wniosek w sprawie przyjęcia sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń 

nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach 

prowadzonych przez powiat gołdapski w 2023 r.; 

✓ wniosek w sprawie zmian w Umowie Nr PS/11/2007 z dnia 29 marca 2007 r.  

o finansowanie kosztów działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Gołdapi w części 

nieobjętej dofinansowaniem Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w związku z podwyższeniem wskaźnika T algorytmu przekazywania 

środków PFRON samorządom Wojewódzkim i Powiatowym. 

3. Zarząd  zapoznał się z informacją z działalności GoldMedica Sp. z o.o. w Gołdapi. 

4. Zarząd przyjął sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku  

w Powiecie Gołdapskim w roku 2023. 

5. Zarząd opracował projekt uchwał Rady Powiatu zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia 

szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Domu dla Matek  

z Małoletnimi Dziećmi i Kobiet w Ciąży w Gołdapi. 

 

Starosta Pani Marzanna Marianna Wardziejewska przedstawiła również informację 

z wykonania uchwał Rady Powiatu w Gołdapi podjętych na LXXIV (74) Sesji  

w dniu 21 grudnia 2023 roku Rada Powiatu w Gołdapi podjęła 10 uchwał, których projekty 

opracował: Wydział Finansowy – 4 projekty uchwał; Sekretarz Powiatu - 1 projekt uchwały; 

Wydział Komunikacji i Transportu - 1 projekt uchwały; Powiatowe Centrum Pomocy 

Rodzinie - 1 projekt uchwały; Rada Powiatu - 1 projekt uchwały; Komisja Stała Rady Powiatu 
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- 1 projekt uchwały; Komisja Rewizyjna Rady Powiatu - 1 projekt uchwały. Powyższe 

uchwały zostały przekazane Regionalnej Izbie Obrachunkowej oraz Wojewodzie Warmińsko 

– Mazurskiemu w celu poddania kontroli zgodności z prawem oraz publikacji. Uchwały 

zostały zrealizowane zgodnie z ich treścią. Szczegółowa informacja dostępna jest w Biurze 

Rady i Zarządu Powiatu. 

 

Starosta Pani Marzanna Marianna Wardziejewska poinformowała, że od ostatniej sesji brała 

udział w następujących uroczystościach oraz spotkaniach:  

1. 22 grudnia 2023 r.  w uroczystym  przekazaniu nowego radiowozu dla Komendy Powiatowej 

Policji w Gołdapi; 

2. 20 stycznia 2024 r. w balu 100-dniówkowym maturzystów Liceum Ogólnokształcącego im. 

Jana Pawła II w Gołdapi;  

3. 25 stycznia 2024 r. w spotkaniu Komitetu Organizacyjnego Obchody Roku Immanuela 

Kanta na Warmii i Mazurach;  

4. 26 stycznia 2024 r. w wizycie w Niepublicznym żłobku i przedszkolu "Radosne Skrzaty". 

Przeczytałam maluszkom wierszyk Jana Brzechwy pt. „Koziołeczek” oraz książeczkę  

o Puciu, która rozwija naukę mowy; 

5. 29 stycznia 2024 r. w spotkaniu w Powiatowym Urzędzie Pracy w Gołdapi w związku  

z Dniem Pracownika Publicznych Służb Zatrudnienia. 

 

Przewodnicząca przeszła do realizacji kolejnego punktu obrad. 

 

Ad. 6.  

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu, Finansów, Promocji Powiatu, Gospodarki, 

Ochrony Środowiska, Zdrowia, Oświaty i Polityki Społecznej Pan Marek Kuskowski 

poinformował, iż posiedzenie odbyło się w dniu 30.01.2024 r. Komisja na posiedzeniu 

zapoznała się z  1 informacją, przyjęła 5 sprawozdań oraz 1 projekt uchwały. Na posiedzeniu 

Komisja wniosków nie wypracowała /opinia Komisji Stałej w załączeniu – zał. nr 4 do protokołu/. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Józef Dominiuk poinformowała, że w dniu  

30 stycznia 2024 r. odbyło się posiedzenie Komisji Rewizyjnej. Przedmiotem posiedzenia było 

opracowanie sprawozdania z realizacji planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej  

za 2023 rok. Komisja nie wypracowała wniosków. 

 

Przewodnicząca przeszła do realizacji kolejnego punktu obrad.  
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Ad. 7.  

Prezes GoldMedica Sp. z o.o. Pan Mariusz Szubert przedstawił informacja z działalności  

GoldMedica Sp. z o.o. w Gołdapi /informacja w załączeniu- zał. nr 5 do protokołu/. 

Prezes GoldMedica Sp. z o.o. Pan Mariusz Szubert poinformowała, że GoldMedica sp. z o.o. 

w Gołdapi funkcjonuje w następującej strukturze: Oddziały szpitalne: Oddział rehabilitacji 

pulmunologicznej – 25 łóżek, Oddział pediatryczny – 14 łóżek, Oddział chirurgii jednego dnia 

– 4 łóżka, Izba Przyjęć. Ambulatoryjne lecznictwo specjalistyczne: poradnia chirurgii ogólnej, 

poradnia chirurgii urazowo-ortopedycznej, poradnia ginekologiczno – położnicza, poradnia 

podstawowej opieki zdrowotnej, poradnia kardiologiczna, poradnia chorób płuc, Nocna  

i świąteczna opieka zdrowotna. W strukturze Spółki znajduje się również Ratownictwo 

Medyczne dysponujące dwoma zespołami - S i P – zadanie realizowane w ramach umowy 

konsorcyjnej we współpracy z Wojewódzką Stacją Pogotowia Ratunkowego w Olsztynie  

(od IV.2019 r). Pracownie specjalistyczne i laboratoria. Pracownia kardiologii nieinwazyjnej 

(bieżnia, holter) - na potrzeby poradni i oddziału rehabilitacji pulmunologicznej. Pracownia rtg. 

Aparatura rtg wraz z częścią informatyczną i stacją odczytu kaset są własnością podmiotu 

zewnętrznego, świadczącego usługi dla GoldMedica. Pracownia usg – usługi realizuje podmiot 

zewnętrzny na własnym aparacie, na podstawie umowy zawartej z GoldMedica  

sp. z o.o. w Gołdapi. Dział fizjoterapii znajdujący się w budynku ZP-O. Laboratorium 

analityczne. Zakład Pielęgnacyjno-Opiekuńczy (w strukturze zakładu od 1 kwietnia 2021 r.) 

Zakład Pielęgnacyjno-Opiekuńczy – 55 łóżek. Hospicjum domowe – usługi świadczone przez 

pielęgniarki i 1 lekarza w domu pacjentów. Pielęgniarska długoterminowa opieka domowa – 

opieka pielęgniarska w domach pacjentów. Ośrodek rehabilitacji leczniczej dziennej – 30 

miejsc pobytu dziennego. Dział fizjoterapii ambulatoryjnej, Poradnia rehabilitacyjna.  

GoldMedica Spółka z o.o. w Gołdapi w okresie od 1 stycznia do 31 grudnia 2023 roku 

świadczyła usługi medyczne w zakresie lecznictwa szpitalnego, zakładu pielęgnacyjno-

opiekuńczego, oddziałów rehabilitacji pulmunologicznej i dziennej ogólnoustrojowej  

oraz ambulatoryjnej opieki specjalistycznej, podstawowej opieki zdrowotnej oraz nocnej  

i świątecznej opieki zdrowotnej - na podstawie kontraktów zawartych z Narodowym 

Funduszem Zdrowia. Działalność poszczególnych komórek organizacyjnych w 2023 roku 

przedstawia się następująco: Oddział pediatryczny zrealizował 815 hospitalizacji (2022 – 927), 

Oddział rehabilitacji pulmunologicznej przyjął 463 pacjentów (2022 - 308), Poradnia 

Podstawowej Opieki Zdrowotnej – liczba zapisanych pacjentów 1.142 osób (2022 – 1.577), 

liczba udzielonych porad – 5.007 (2022 – 4.412). Ratownictwo Medyczne – zrealizowano 1.975 

wyjazdów (2022 – 1.957), Ośrodek rehabilitacji leczniczej dziennej – 363 pacjentów (2022 - 
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379), Fizjoterapia ambulatoryjna – 937 pacjentów (2022 – 1.035), Nocna i Świąteczna Opieka 

Zdrowotna – liczba udzielonych świadczeń lekarskich – 5.143 osoby (2022 - 4.475); liczba 

świadczeń pielęgniarskich – 3.815 osób (2022 – 3.570). Ambulatoryjna Opieka Specjalistyczna 

udzieliła 14.963 porad w poradniach specjalistycznych (2022 – 13.162), Zakład Pielęgnacyjno-

Opiekuńczy udzielił 18.902 świadczeń (osobodni - w 2022 17.859). Wynik finansowy Spółki 

GoldMedica utrzymuje się na podobnym poziomie, jak w roku 2022, i za 11 miesięcy roku 

2023 zakład odnotował zysk brutto ( przed opodatkowaniem CIT) w wysokości 1.250,9 tys. zł. 

(rok 2021 zamknięto stratą w wysokości 699,5 tys. zł). Przychody ze sprzedaży za 11 miesięcy 

2023 roku wykazują wzrost w stosunku do roku 2022 o ok. 3.573,9 tys. zł. Koszty działalności 

operacyjnej Spółki w roku 2023 zwiększyły się natomiast o 3.180,2 tys. zł w stosunku do roku 

poprzedniego. Na wzrost przychodów złożyły się między innymi nadwykonania w Oddziale 

pediatrycznym, pełne obłożenie pacjentów w Zakładzie Pielęgnacyjno-Opiekuńczym  

oraz bieżące regulowanie przez NFZ należności nadlimitowych wykonywanych w poradniach 

specjalistycznych, fizjoterapii i rehabilitacji leczniczej dziennej. Na wzrost kosztów składa  

się głównie wzrost kosztów wynagrodzeń (+ 1.981,7 tys. zł), w związku z ustawowym 

wzrostem wynagrodzeń pracowników medycznych, usługi obce (+ 509,9 tys. zł) – tj. między 

innymi koszty żywienia, usługi diagnostyczne oraz podwykonawstwo medyczne (dyżury 

lekarskie + 477,9 tys. zł). Na wynik finansowy GoldMedica mają również wpływ pozostałe 

przychody i koszty operacyjne i finansowe. Pozostałe przychody operacyjne, to: równowartość 

odpisów amortyzacyjnych od środków trwałych zakupionych ze środków zewnętrznych, 

darowizny oraz częściowa refundacja kosztów wynagrodzeń pracowników interwencyjnych 

(PUP). W roku poprzednim księgowano tu również umorzenie subwencji finansowej 

pozyskanej z Polskiego Funduszu Rozwoju w ramach Tarczy antykryzysowej 

przeciwdziałającej skutkom COVID-19 (341,4 tys. zł), stąd między innymi obniżenie 

pozostałych przychodów operacyjnych w roku 2023. Dodatni wynik finansowy Spółki – 

bilansowo - pozwoli na poprawę kapitałów własnych, pokrywając równocześnie stratę z lat 

ubiegłych. Dobra sytuacja finansowa zakładu pozwala na bieżąco regulować wszystkie 

zobowiązania. Kapitały własne. Liczba i wartość nominalna wszystkich udziałów: kapitał 

podstawowy - 19.594 zł. udziały po 100 zkażdy, co stanowi kwotę 1.959.400 zł. kapitał 

zapasowy – 1.048.459,54 zł. W lutym 2022 roku GoldMedica Spółka z o.o. podpisała umowę 

na dofinansowanie projektu RPWM (składanego w 2020 r), pod nazwą: „Modernizacja 

pomieszczeń i doposażenie w sprzęt na potrzeby Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego Sp. z 

o.o. w Gołdapi”. Projekt, którego realizację rozpoczęto w roku 2021 (remont pomieszczeń po 

byłym oddziale dziecięcym), udało się zrealizować w roku 2022, zakupując sprzęt i 
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wyposażenie niezbędne do wyposażenia dodatkowych miejsc dla pacjentów ZP-O  

(łóżka, szafeczki, wózki inwalidzkie, fotele geriatryczne). Łączny koszt zrealizowanego 

Projektu, to ok. 635,5 tys. zł, z tego przyznane dofinansowanie wyniesie 80,45 %, tj. ok.  

511 tys. zł. Po złożeniu wniosku częściowego Spółka otrzymała dofinansowanie w wysokości 

370,4 tys. zł, natomiast na pozostałe wydatki złożono wniosek końcowy o płatność, który jest  

w trakcie weryfikacji. W marcu 2023 r. podpisano również umowę na dofinansowanie 

złożonego w październiku 2022 r. wniosku pn. „Doposażenie w sprzęt i aparaturę medyczną  

na potrzeby GoldMedica sp. z o.o. w Gołdapi”, którego celem była poprawa jakości  

i dostępności świadczonych usług medycznych poprzez doposażenie w nowoczesny sprzęt 

medyczny i aparaturę medyczną (lampa Sollux do światłolecznictwa, aparat do elektroterapii, 

aparat do laseroterapii, inhalatory ultradźwiękowe 10 szt, laser wysokoenergetyczny, 

urządzenie do terapii podciśnieniowej, fluttery 15 szt, lampa Bioptron do światłoterapii, 

ergospirometry 2 szt, urządzenia do ćwiczeń oddechowych 40 szt, system rehabilitacji 

kardiologicznej – wersja 5 stanowiskowa, system inhalacji 5 stanowiskowy, 

inhalatory/nebulizatory dolnych dróg oddechowych 10 szt, spirometr diagnostyczny, pompa 

infuzyjna 1-strzykawkowa 2 szt, pompa infuzyjna 2-strzykawkowa 2 szt, aparat USG  

z wyposażeniem, ssak medyczny, pulsoksymetr stacjonarny, pulsoksymetr napalcowy, 

ciśniniomierz naramienny elektroniczny, analizator parametrów krytycznych, koncentratory 

tlenu 5 szt, bieżnia rehabilitacyjna elektryczna, orbitrek przedninapędowy magnetyczny, wózek 

transportowo-kąpielowy z hydrauliczną regulacją wysokości oraz materace 

przeciwodleżynowe-zmiennociśnieniowe 10 szt. dla Oddziału Rehabilitacji Pulmunologicznej 

oraz Działu Fizjoterapii. Projekt został zrealizowany, wniosek o płatność został złożony  

(w trakcie weryfikacji). Wartość projektu wyniosła 868 tys. zł (przewidywane dofinansowanie 

- 702 tys. zł, w tym otrzymana zaliczka 665 tys. zł). W roku 2023 Spółka ponownie złożyła 

wniosek do Ministerstwa Zdrowia o zakup ambulansu medycznego wraz  

z wyposażeniem na potrzeby ZRM „S”, w wyniku czego 13.11.2023 r. podpisano umowę  

ze Skarbem Państwa – Ministrem Zdrowia o dofinansowanie zakupu ambulansu w wysokości 

500 tys. zł (+ 100 tys. zł wkładu własnego), którego realizację wyznaczono na rok 2024.  

W listopadzie 2023 r. GoldMedica Sp. z o.o. otrzymała również dotację od Powiatu 

Gołdapskiego (ze środków Wojewody Warmińsko-Mazurskiego) w wysokości 13,2 tys. zł na 

dofinansowanie zakupu sprzętu/wyposażenia dla zespołu ratownictwa medycznego naszej 

spółki, w postaci: ssaka Accuvac, pompy infuzyjnej 1-strzykawkowej, kamizelki typu KED, 

deski ortopedycznej, lokalizatora GPS oraz drukarki HP. Całość zrealizowanych do końca 

grudnia zakupów wyniosła 14,2 tys. zł, czyli wkład własny wyniósł około 1 tys. zł.  
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W roku 2023 GoldMedica Spółka z o.o. w Gołdapi dokonała następujących zakupów sprzętu  

i remontów: Projekt RPWM - „Doposażenie w sprzęt i aparaturę medyczną” (dofinansowanie 

80,87%) sprzęt wymieniony powyżej – 838,8 tys. zł. Z dotacji Powiatu Gołdapskiego 

(wyposażenie ambulansu – dofinansowanie ok. 93,15%) ssak Accuvac – 5,0 tys. zł, pompa 

infuzyjna 1-strzykawkowa – 4,6 tys. zł, kamizelka typu KED, deska ortopedyczna –  

2,9 tys. zł, lokalizator GPS oraz drukarka HP – 1,7 tys. zł. Ze środków własnych komputery  

(3 szt) – 5,4 tys. zł, kasa fiskalna – 2,2 tys. zł. Łączna wartość zakupionego sprzętu wynosi 

860,6 tys. zł, w tym: dofinansowanie RPWM – 702,0 tys. zł (w tym 37 tys. zł - zwrot nastąpi 

po rozliczeniu Projektu). z dotacji Powiatu Gołdapskiego (Wojewody W-M) – 13,2 tys. zł  

ze środków własnych – 145,4 tys. Zł ( partycypacja w projektach). W roku 2023 Spółka 

otrzymała również darowizny sprzętu medycznego z RARS: kontener socjalno-medyczny – 

24,3 tys. zł defibrylator – 62,5 tys. zł (na potrzeby Ratownictwa Medycznego). Łącznie 

otrzymano sprzęt o wartości 86,8 tys. zł. Perspektywy działalności w roku następnym – cele 

Spółki GoldMedica w roku 2024r. GoldMedica Sp. z o.o. w Gołdapi jest podmiotem 

leczniczym zabezpieczającym potrzeby medyczne mieszkańców Powiatu Gołdapskiego. 

Najważniejszym wyzwaniem dla jednostki w roku 2024 (tak jak w poprzednim)  

jest prowadzenie zbilansowanej działalności bieżącej, utrzymanie oraz pozyskiwanie nowej 

kadry medycznej, które pozwoli oferować usługi medyczne co najmniej na dotychczasowym 

poziomie. Pozyskanie kadry medycznej jest w chwili obecnej kluczowym wyzwaniem  

dla jednostki z uwagi na położenie geograficzne, lokalny potencjał społeczny, profil  

i wielkość jednostki oraz uwarunkowania rynkowe w obszarze ochrony zdrowia. Istotnym 

elementem działalności Spółki na rok 2024 są plany inwestycyjne dotyczące zakupu ambulansu 

na potrzeby ratownictwa medycznego oraz pozyskanie finansowania w ramach uwolnionych 

programów unijnych (RPO Warmia Mazury, KPO, krajowy Fundusz Medyczny)  

na modernizację infrastruktury jednostki a w szczególności modernizację pracowni 

diagnostycznej RTG wraz zakupem aparat, modernizację oddziałów oraz dalszy rozwój 

lecznictwa ambulatoryjnego oraz rehabilitacji leczniczej. Prognozowanie sytuacji finansowo-

ekonomicznej oraz organizacyjnej w zakresie usług medycznych jest uwarunkowane ogólną 

sytuacją społeczno – gospodarczą w kraju oraz w dużym stopniu jest uzależnione  

od prognozowanych zmian systemowych w obszarze opieki zdrowotnej. Zapowiedzi zmian 

sformułowane przez przedstawicieli resortu zdrowia dotyczą m.in. zniesienia limitów  

w lecznictwie szpitalnym, co poprawi dostępność do świadczeń szpitalnych, na obszarach 

pozbawionej odpowiedniej diagnostyki stworzenia Powiatowych Centrów Zdrowia 

zapewniających dostęp do diagnostyki, leczenia ambulatoryjnego oraz świadczeń 
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specjalistycznych, zwiększenia dostępności do lekarzy geriatrów oraz opieki długoterminowej. 

Jednostka ze swojej strony dołoży wszelkich starań, aby w stale zmieniającej się sytuacji, której 

przyszłych skutków nie można do końca przewidzieć, monitorować potencjalny wpływ  

na prowadzoną działalność i podejmować wszelkie możliwe kroki, aby złagodzić ewentualne 

negatywne skutki dla jednostki. 

 

Przewodnicząca zapytała czy są pytania do przedstawionej informacji. 

 

Radny Pan Marek Kuskowski zapytał jakie zostały postawione cele przez wspólników, czyli 

przez Zarząd Powiatu na ten 2023 rok oraz które z tych celów zostały zrealizowane.  

 

Prezes GoldMedica Sp. z o.o. Pan Mariusz Szubert odpowiedział, że celem jest prowadzenie 

działalności w sposób zbilansowany oraz zabezpieczenie obszarów wrażliwych w zakresie 

dostępności do świadczeń. Prezes GoldMedica Sp. Z o.o. Pan Mariusz Szubert  dodał, że chodzi 

o nocną świąteczną opiekę zdrowotną i prowadzenie spółki w taki sposób, żeby  zabezpieczenie 

zdolności do kontynuacji w sposób ciągły tych świadczeń  mogło się odbywać.  

 

Radny Pan Marek Kuskowski powiedział, że w styczniu ubiegłego roku, odbyło się spotkanie 

i był poruszony temat informacji o działalności spółki Goldmedica za rok 2022 i wtedy padło 

pytanie o uruchomienie oddziału wewnętrznego. Radny Pan Marek Kuskowski powiedział,  

że Pan Prezes powiedział, że nie ma takich planów, bo nikt takich celów nie postawił, tak samo 

jak się okazuje na 2023 rok. Radny Pan Marek Kuskowski powiedział, że Pani Starosta mówiła, 

że to jest w planie oraz, że jest to priorytet. Radny Pan Marek Kuskowski powiedział,  

że wystąpił z wnioskiem o udzielenie informacji publicznej oraz zapytał Panią Starostę kiedy 

planowane jest uruchomienie działalności oddziału wewnętrznego w szpitalu prowadzonym 

przez Goldmedica oraz czy do takiego działania został zobligowany zarząd spółki lub taki plan 

znajduje się w jakichkolwiek dokumentach zarządu powiatu lub planu działalności Goldmedica 

w Gołdapi. Radny Pan Marek Kuskowski powiedział, że Pan Prezes mówi, że takich planów 

nie ma a Pani Starosta, że są. Radny Pan Marek Kuskowski powiedział, że wniósł skargę  

do sądu i sąd tę skargę uwzględnił 15 marca 2023 roku oraz stwierdził bezczynność Pani 

Marzanny Wardziejewskiej i nakazał udzielenie odpowiedzi. Radny Pan Marek Kuskowski 

dodał, że 22 sierpnia wystąpił z ponagleniem. Radny Pan Marek Kuskowski powiedział, że nie 

ma takich dokumentów, nie jest planowane i są to tylko obietnice lub mówiąc wprost po prostu 

kłamstwo. 
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Radna Pani Wioletta Tomaszewska-Walc zapytała Pani Starosty  czy naprawdę  

nie ma w planach ponownego uruchomienia tego oddziału. Radna Pani Wioletta Tomaszewska-

Walc powiedziała, że Pani Starosta zapewniała, że jest to priorytet i będą dążyć do tego aby 

spełnić oczekiwania mieszkańców.  

 

Starosta Pani Marzanna Wardziejewska powiedziała, że zgodnie z rozporządzeniem Ministra 

Zdrowia trzeba spełniać trzy warunki, żeby taki oddział powstał i między innymi potrzebna 

przede wszystkim jest kadra lekarska, żeby ten oddział mógł być odtworzony. Oprócz tego 

powinien być odpowiedni sprzęt, to jest drugi warunek. Starosta Pani Marzanna Wardziejewska 

dodała, że w miarę możliwości i korzystania ze środków zewnętrznych, cały czas wykonywane 

są systematycznie  remonty oraz wymiana sprzętu po to, że gdyby pojawiła się możliwość 

zatrudnienia lekarzy i odtworzenia oddziału szpital byłby gotowy.  

 

Radna Pani Wioletta Tomaszewska-Walc powiedziała, że jak Pan Prezes omawiał działalność 

spółki Goldmedica w zeszłym roku to było mówione o tym, że potrzebna jest baza lokalowa, 

potrzebna diagnostyka i potrzebni są oczywiście ludzie do pracy. Radna Pani Wioletta 

Tomaszewska-Walc powiedziała, że były kierowane prośby o powiedzenie prawdy, że niestety, 

ale to jest niemożliwe w tej chwili, żeby ten oddział odtworzyć. Radna Pani Wioletta 

Tomaszewska-Walc dodała, że mimo tego Pani Starosta podtrzymywała, że będą dokonywane 

wszelkie starania żeby oddział odtworzyć. Teraz wynika z tego, że to nie jest prawda  

i tego oddziału nie będzie. 

 

Starosta Pani Marzanna Wardziejewska powiedziała, że nie było momentu w tej kadencji aby 

zrezygnować z jakichkolwiek zadań żeby ten oddział powstał, ale też patrzono realistycznie. 

Starosta Pani Marzanna Wardziejewska powiedziała, że zmiany systemowe dotyczące 

lecznictwa w Polsce wymagają zmian systemowych i trzeba czekać na to co zaproponuje nowy 

rząd. Starosta Pani Marzanna Wardziejewska powiedziała, że według rozporządzenia są trzy 

potrzebne warunki do tego, żeby to zadziałało. Starosta Pani Marzanna Wardziejewska 

powiedziała, że aby do tego doszło to muszą  nastąpić zmiany systemowe chociażby dobrze 

prosperująca izba przyjęć, tak zwany jakiś mały SOR, do tej pory takich możliwości nie było. 

Starosta Pani Marzanna Wardziejewska powiedziała, że czekają na zmiany systemowe  

i na pewno do tematu powrócą.  
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Radna Pani Anna Falińska powiedziała, że  Pani Starosta powiedziała, że lekarze do szpitala  

są poszukiwani a wyposażenie jest uzupełniane. Radna Pani Anna Falińska zapytała, w którym 

miejscu będzie ten oddział wewnętrzny, ponieważ Pani Starosta powiedziała, że w tej chwili 

jest oddział pulmonologiczny i nie ma gdzie umieścić oddziału wewnętrznego. Radna Pani 

Anna Falińska powiedziała, że nawet gdyby Ci lekarze byli to nie mieliby gdzie pracować. 

Radna Pani Anna Falińska zapytała po co inwestować w sprzęt, który nie będzie funkcjonował 

bez obsługi lekarzy. Radna Pani Anna Falińska zapytała gdzie na dzień dzisiejszy byłoby 

miejsce pracy dla tych lekarzy, którzy by się do niej zgłosili. 

 

Prezes GoldMedica Sp. z o.o. Pan Mariusz Szubert odpowiedział, że jest pierwsze piętro,  

które w tym momencie nie jest wykorzystywane w żaden sposób. Prezes GoldMedica Sp. z o.o. 

Pan Mariusz Szubert powiedział, że w tej chwili jest nowa koalicja i Pani Minister Leszczyna 

powiedziała ostatnio na przykład o odwróceniu piramidy potrzeb zdrowotnych, w kontekście 

zniesienia limitów na świadczenia zdrowotne. Minister Zdrowia stawia taką tezę, ponieważ 

takie hasło o zniesieniu limitów pojawiło się w stu konkretach jednej z partii. Prezes 

GoldMedica Sp. z o.o. Pan Mariusz Szubert dodał, że jednocześnie pojawia się teza, że leczenia 

są za drogie i za dużo jest hospitalizacji i część tych pacjentów powinna być leczona w trybie 

ambulatoryjnym w przychodniach. Prezes GoldMedica Sp. z o.o. Pan Mariusz Szubert  dodał, 

że chce podkreślić to co Minister Zdrowia mówiła o zmianie piramidy potrzeb zdrowotnych 

czyli mniej hospitalizacji, więcej świadczeń ambulatoryjnych i POZ-owskich.  

 

Radna Pani Anna Falińska powiedziała, że cieszę się, że Prezes Spółki GoldMedica  

dał nadzieję, że jest miejsce na ten oddział. Radna Pani Anna Falińska powiedziała, że Powiat 

posiada miejsce, odnowiony szpital, częściowo zakupiony sprzęt i brakuje tylko lekarzy. Radna 

Pani Anna Falińska powiedziała, że cieszy się, że w miejscu, gdzie był kiedyś oddział 

wewnętrzny powstał  bardzo potrzebny oddział pulmonologiczny. Radna Pani Anna Falińska 

powiedziała, że obawia się, że w momencie znalezienia lekarzy nie będzie miejsca na łóżka  

dla potrzebujących osób. Radna Pani Anna Falińska powiedziała, że radni podejmowali decyzję 

z Panią Syperek, aby spółka połączona została z Goldmedicą. Czyli świetnie prosperująca 

spółka ciągnie mniej świetnie prosperującą spółkę.  

 

Prezes GoldMedica Sp. z o.o. Pan Mariusz Szubert odpowiedział, że to nieprawda.  
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Radna Pani Anna Falińska powiedziała, że potrzeby  społeczeństwa się nie zmieniły i oddział 

wewnętrzny nadal jest priorytetem. Radna Pani Anna Falińska dodała, że cieszy ją wypowiedź 

Pana Prezes, że jest miejsce, że jest częściowo sprzęt. Radna Pani Anna Falińska powiedziała, 

że wszyscy kandydaci w tegorocznych wyborach deklarują, że znają sposób na to, żeby lekarze 

podjęli pracę i liczy, że tak się stanie.  

 

Prezes GoldMedica Sp. z o.o. Pan Mariusz Szubert powiedział, że jest tylko jedna spółka oraz 

uważa, że to służy wszystkim, dlatego że połączono tak naprawdę w małej populacji podmioty, 

które powinny razem od lat pracować. Prezes GoldMedica Sp. z o.o. Pan Mariusz Szubert 

poinformował, że spółka prowadzi bardzo różnorodną działalność medyczną, którą można 

sformalizować prowadzeniem w postaci jednego podmiotu i są  to naczynia połączone. Prezes 

GoldMedica Sp. z o.o. Pan Mariusz Szubert dodał, że nie jest tak, że w dużym szpitalu 

wszystkie jednostki komórki organizacyjne się bilansują. Interna zawsze była na minusie, 

oddziały zachowawcze były na minusie, a do przodu np. był oddział zabiegowy, świadczenia 

jednodniowe, wysokopłatne. Prezes GoldMedica Sp. z o.o. Pan Mariusz Szubert powiedział, że 

jest to jest pewien solidaryzm jednostki, w której są różne komórki, a pracownicy pracują na 

rzecz społeczności lokalnej. To połączenie było decydujące i bardzo ważne dla obydwu 

podmiotów. Prezes GoldMedica Sp. z o.o. Pan Mariusz Szubert, że cieszy się, że pojawił się 

pomysł, żeby przemieścić pediatrię i powiększyć zakład pielęgnacyjno-opiekuńczy o 55 łóżek, 

ponieważ pomogło to w zbilansowaniu tej działalności. Prezes GoldMedica Sp. z o.o. Pan 

Mariusz Szubert prosił aby postrzegać to jako jeden organizm złożony z różnorodnej 

medycyny.  

 

Radny Pan Józef Dominiuk zapytał jakie są szansę, żeby w Gołdapi w szpitalu powstał jednak 

SOR, żeby pacjent nie musiał jechać do Olecka tylko został zaopatrzony na SOR-ze w Gołdapi. 

 

Radna Pani Wioletta Tomaszewska – Walc zapytała czy naprawdę nie ma możliwości  

aby stworzyć miejsce żeby można było tę kroplówkę dostać.  

 

Prezes GoldMedica Sp. z o.o. Pan Mariusz Szubert odpowiedział, że kwestie SOR-u reguluje 

ustawa o ratownictwie medycznym i rozporządzenie wykonawcze i SOR powstaje w dużych 

szpitalach, gdzie jest część zabiegową, gdzie jest kontynuację procesu ratowania życia  

i zdrowia. Trzeba spełniać określone warunki. Prezes GoldMedica Sp. z o.o.o Pan Mariusz 

Szubert powiedział, że to czego brakuje to izba przyjęć. Prezes GoldMedica Sp. z o.o.o  
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Pan Mariusz Szubert powiedział, że jest pytanie, czy mógłby powstać taki rodzaj urgensu, który 

byłby formą takiej izby przyjęć, a nie byłby oddziałem. Takiego produktu nie ma.  

 

Radny Pan Józef Dominiuk odpowiedział, że w izbie przyjęć mógłby przyjmować lekarz  

z oddziału dziecięcego. Radny Pan Józef Dominiuk powiedział, że w takim przypadku 

należałoby podwyższyć pensję dla lekarza. 

 

Radny Pan Marek Kuskowski powiedział, że sytuacja z przywracaniem oddziału wewnętrznego 

przez Panią Wardziejewską  jest taka sama jak z budową zakładu przyrodoleczniczego przez 

Tomasza Luto. Radny Pan Marek Kuskowski powiedział, że ani Pan Prezes ani Pani Starosta 

nie ma postawionego celu w związku z przywróceniem oddziału wewnętrznego. 

 

Przewodnicząca Rady zapytała czy ktoś z Państwa Radnych chce zabrać głos. Przewodnicząca 

Rady udzieliła głosu dla mieszkańca powiatu Panu Janowi Steć.  

 

Mieszkaniec powiatu Pan Jan Steć Pani zapytał czy Pan Prezes rozpatruje albo złożył już 

wniosek do Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy o jakiś sprzęt dla gołdapskiego oddziału 

rehabilitacji pulmonologicznej.  

 

Prezes GoldMedica Sp. z o.o. Pan Mariusz Szubert odpowiedział, że zapoznał  

się z dokumentami na stronie i ten wniosek zostanie złożony. Prezes GoldMedica Sp. z o.o.  

Pan Mariusz Szubert  powiedział, że jeśli chodzi o rehabilitację pulmonologiczną to trwają 

rozmowy na ten temat i w jego ocenie oddział nie jest doposażony, ale jeśli pojawią się 

propozycje ze strony szefa oddziału to ten sprzęt zostanie zawarty. Prezes GoldMedica  

Sp. z o.o. Pan Mariusz Szubert dodał, że chciałby na pewno napisać wniosek o aparat RTG. 

Prezes GoldMedica Sp. z o.o. Pan Mariusz Szubert poinformował, że wnioski składa  

się do kwietnia zgodnie z procedurą oraz, że w lutym taki wniosek zostanie przedstawiony.  

 

Radna Pani Wioletta Tomaszewska – Walc zapytała czy to będzie głos teraz zabierany, czy 

powinien być w wolnych wnioskach.  

 

Mieszkaniec Powiatu Pan Jan Steć poinformował Panią Radną, że w dniu wczorajszym zgodnie 

z zasadami złożył wniosek pisemny o zajęcie głosu w punkcie 7. 
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Przewodnicząca Rady Pani Alicja Iwaniuk powiedziała, że to wiąże się z tym, że Pan Prezes 

prosi o wcześniejsze  opuszczenie dzisiejszego posiedzenia.  

 

Radny Pan Marek Kuskowski powiedział, że jest za tym, żeby Pan Steć kontynuował  

ale w podobnej sytuacji w 2023 roku Pani Przewodnicząca  kazała głosować radnym nad tym 

czy osoba zainteresowana może w tym punkcie, w konkretnej części zabrać głos i wtedy 

odbywało się głosowanie. 

 

Mieszkaniec Powiatu Pan Jan Steć zapewnił, że złożył zgodnie z zasadami wniosek i uzyskał 

zgodę na wystąpienie właśnie w tym punkcie. Mieszkaniec Powiatu Pan Jan Steć dodał, że nie 

byłoby sensu, aby zabrać głos w czasie głosu wolnego, ponieważ Pana Prezesa prawdopodobnie 

by już nie było.  

 

Radna Pani Wioletta Tomaszewska – Walc powiedziała, że jest to nierówne traktowanie, bo 

jednemu Pani Przewodnicząca odbiera głos i mówi, że może zabrać tylko w wolnych 

wnioskach, a drugiemu pozwala zabrać ten głos poza wnioskami wolnymi.  

 

Mieszkaniec Powiatu Pan Jan Steć powiedział, że przeglądając niemal codziennie stronę 

internetową można zauważyć, że jest tam cały czas permanentnie apel o to, żeby poszukiwać 

lekarzy do gołdapskiego szpitala. Mieszkaniec Powiatu Pan Jan Steć dodał, że w związku z tym 

jako osoba zupełnie prywatna, pozwolił sobie kilka czynności wykonać w tym zakresie. 

Mieszkaniec Powiatu Pan Jan Steć powiedział, że nawiązał kontakty z kilkoma lekarzami  

z północnej granicy, czyli z obwodu królewieckiego i dodał, że chodzi o lekarzy  

z Czerniachowska i z Gusiewa. Pan Jan Steć dodał, że dowiedziawszy się jakie są warunki 

finansowe od Pani Starosty Marzany Wardziejewskiej, która zapewne wcześniej ustaliła to 

wszystko z panem prezesem, po wstępnych rozmowach z tymi lekarzami, okazało się, że byliby 

zainteresowani pracą w gołdapskim szpitalu, o czym poinformował Panią Starostę 

Wardziejewską. Pan Jan Steć poinformował, że później odbyły się rozmowy z Panią Starostą 

oraz z Panią Magdą Mackiewicz i zorganizowano w sali konferencyjnej kilka telekonferencji  

z tymi lekarzami. Oni byli naprawdę bardzo, bardzo zainteresowani. Okazało się, że jedno 

małżeństwo to był internista i żona ginekolog. Pan Jan Steć dodał, że odbyli oni na prośbę kurs 

specjalistyczny języka polskiego, bodajże w Towarzystwie Kultury Polskiej w Kaliningradzie 

i byli już przygotowani wstępnie do tego, żeby nie było problemu językowego podczas pracy 

w Gołdapi. Mieszkaniec Powiatu Pan Jan Steć poinformował, że byli również inni lekarze, 
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pierwszy internista, drugi również, który pytał nawet o szkołę dla dziecka tutaj. Pan Jan Steć 

dodał, że Pani Starosta natychmiast zapewniła, że żadnego problemu z tym nie będzie oraz 

zadeklarowała pomoc po przyjeździe do Gołdapi. Pani Starosta podjęła starania w konsulacie 

polskim w Królewcu w celu uzyskania wiz, ponieważ zaplanowano wspólnie, że ci ludzie 

zostaliby wspólnie zaproszeni do Gołdapi na weekend. 

 

Radna Pani Wioletta Tomaszewska -Walc zwróciła się do Pani Przewodnicząca, że nie 

poinformowała, że będzie jakieś wystąpienie. 

 

Mieszkaniec Powiatu Pan Jan Steć powiedział, że w związku z wybuchem wojny kontakty siłą 

rzeczy zostały przerwane i nie wie czy można by to było jakkolwiek odtworzyć. Mieszkaniec 

Powiatu Pan Jan Steć powiedział, że temat całego obwodu królewieckiego aktualnie jest 

zamknięty lecz pozostaje kwestia białoruska i kwestia ukraińska. Mieszkaniec Powiatu Jan Steć 

poinformował, że wielu lekarzy białoruskich pracuje w szpitalach polskich i placówki te chwalą 

sobie tych lekarzy. Mieszkaniec Powiatu Jan Steć powiedział, że najbardziej perspektywiczna 

jest sprawa Ukrainy, ponieważ udało mu się nawiązać kontakt z prezesem Stowarzyszenia 

Lekarzy Pochodzenia Polskiego na Wołyniu Panem Sergiuszem Prokopiukiem. Mieszkaniec 

Powiatu Jan Steć dodał, że rozmawiał z nim również kilkakrotnie, też był zainteresowany taką 

współpracą i prosił tylko o jakiś oficjalny kontakt. Pan Jan Steć powiedział, że poinformował  

Panią Starostę, która poprosiła go, żeby wszystkie kontakty w tym telefoniczny, media 

społecznościowe oraz stronę internetową przekazał Panu Prezesowi Szubertowi. Pan Jan Steć 

zapytał jakie są efekty nawiązania kontaktu z Panem Prezesem Prokopiokiem. 

 

Prezes GoldMedica Sp. z o.o. Pan Mariusz Szubert odpowiedział, że nie doszło do kontaktu, 

dlatego że nie odbierał telefonów tak samo jak maili. 

 

Mieszkaniec Powiatu Pan Jan Steć zapytał czy Pan Prezes zwrócił się do niego, że może 

nastąpiła pomyłka w numerze telefonu. 

 

Prezes GoldMedica Sp. z o.o. Pan Mariusz Szubert odpowiedział, że jeśli dobrze pamięta to też 

kontaktował się z Panem Janem ale może się mylić, ponieważ było to ponad półtora roku temu.  

 

Mieszkanie Powiatu Pan Jan Steć odpowiedział, że to on kontaktował się z prezesem.  

 



17 

 

Prezes GoldMedica Sp. z o.o. Pan Mariusz Szubert odpowiedział, że sygnalizował problem 

dostępu do tych osób. Prezes GoldMedica Sp. z o.o. Pan Mariusz Szubert powiedział, że po 

sesji, jeszcze raz zwróci się z prośbą do Pana Jana o podanie kontaktu. 

 

Mieszkaniec Powiatu Pan Jan Steć powiedział, że jeszcze raz przekaże te kontakty, ponieważ 

uważa, że sprawa poszukiwania lekarzy jest bardzo istotna. Mieszkaniec Powiatu Pan Jan Steć 

powiedział, że jeszcze raz przekaże kontakt w momencie kiedy Pan Prezes będzie chciał  

je uzyskać. 

 

Prezes GoldMedica Sp. z o.o. Pan Mariusz Szubert odpowiedział, że nawet dzisiaj chciałby 

uzyskać ten kontakt..  

 

Mieszkanie Powiatu Pan Jan Steć odpowiedział, że przy sobie nie ma, ale przekaże  

je jak najszybciej. 

 

Prezes GoldMedica Sp. z o.o. Pan Mariusz Szubert  odpowiedział, że ma numer telefonu Pana 

Jana i skontaktuje się z nim. 

 

Mieszkaniec Powiatu Pan Jan Steć zaproponował Radzie Powiatu aby rozpatrzyła nawiązanie 

współpracy partnerskiej z miastem Łuck na Ukrainie, co pozwoliłoby nie tylko na to, żeby 

współpracować z miastem i z rejonem, ale poprzez te kontakty mieć dużo łatwiejszy dostęp  

do tego stowarzyszenia. Mieszkaniec Powiatu Pan Jan Steć dodał, że jest świadomy, że dzisiaj 

mężczyźni lekarze nie mogą opuszczać Ukrainy ale są tam też kobiety i można by było na tym 

też się skupić i z Panem Prokopiukiem na ten temat rozmawiać.  

 

Rady Pan Marek Kuskowski zapytał w jakim punkcie obrad są aktualnie Radni, ponieważ jeśli 

mógłby to również złoży wolny wniosek. 

 

Radna Pani Anna Falińska zapytała czy Pan Prezes Spółki GoldMedica ma w zakresie 

obowiązków kontaktowanie się z mieszkańcami w celu poszukiwania jakichś informacji. 

Radna Pani Anna Falińska powiedziała, że nie wie czy to należy do obowiązków, żeby 

poszukiwać kontaktów na zewnątrz w Gołdapi od osób, spoza Rady, spoza Zarządu. Radna 

Pani Anna Falińska powiedziała,  że jej zdaniem jest to sprawa wspólników i przede wszystkim 

prezesa i zarządu Goldmediki. 
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Prezes GoldMedica Sp. z o.o. Pan Mariusz Szubert zapytał  czy chodzi o kontakty związane  

z prowadzeniem aktywności zawodowej, czy kontakty związane z jego aktywnością 

niezawodową. 

 

Radna Pani Anna Falińska powiedziała, że chodzi o ten konkretny przypadek, ponieważ  

Pan Prezes powiedział, że znalazł lekarzy i nie zostały podtrzymane kontakty z nimi.  

 

Prezes GoldMedica Sp. z o.o. Pan Mariusz Szubert odpowiedział, że podano mu numery 

telefonu, stronę internetową lecz niestety nie było odbioru, nie było reakcji, nie było żadnej 

informacji zwrotnej.  

 

Radny Pan Piotr Wasilewski zapytał czy jeśli występuje ryczałt na NPL-u a nie ma lekarza  

to czy dalej obowiązuję ten ryczałt czy jest on pomniejszany. Radny Pan Piotr Wasilewski 

zapytał również na której działalności operacyjnej są największe zyski nadmiarowe, ponad 

kontraktowe i czy jest to w tym momencie oddział dziecięcy. Radny Pan Piotr Wasilewski 

zapytał na jakich procedurach medycznych jest największy zarobek. 

 

Prezes GoldMedica Sp. z o.o. Pan Mariusz Szubert odpowiedział, że jeśli chodzi o sprawę NPL-

u, to rozliczenie jest takie, że pomimo zastępstwa jednostka otrzymuje pełne rozliczenie. Prezes 

GoldMedica Sp. z o.o. Pan Mariusz Szubert powiedział, że pomimo ustaleń z sąsiednimi 

powiatami de facto nie ma rejonizacji. To są pewne oczekiwania płatnika, żeby regulować, 

porządkować, systematyzować pracę po południu. Natomiast jeśli chodzi o Węgorzewo nie ma 

co do zasady rejonizacji. Prezes GoldMedica Sp. z o.o. Pan Mariusz Szubert dodał, że jest 

pewne zalecenie, rekomendacja funduszu, żeby pokazywać zastępstwo. Natomiast na ten 

moment pieniędzy z ryczałtu nie tracimy, może to się zmienić ale Pan Prezes nie określiłby 

tego jako nadmiarowe zyski. Prezes GoldMedica Sp. z o.o. Pan Mariusz Szubert powiedział, 

że w tym momencie z uwagi na skalę prowadzonej działalności to ZOM prawdopodobnie ma 

najlepszą sytuację. Prezes GoldMedica Sp. z o.o. Pan Mariusz Szubert dodał, że niektóre 

świadczenia są lepiej płatne i są to trochę większe koszty, bo np. kwota za dostępność do lekarza 

też jest wyższa i to jest po prostu cena utrzymania i dostępności do świadczenia. Prezes 

GoldMedica Sp. z o.o. Pan Mariusz Szubert, że jeśli chodzi o kwestie oddziału dziecięcego jest 

tam mniej pacjentów niż ubiegłym roku. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono.  



19 

 

Rada Powiatu zapoznała się z informacją z działalności  GoldMedica Sp. z o.o. w Gołdapi. 

 

Ad. 8 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu, Finansów, Promocji Powiatu, Gospodarki, 

Ochrony Środowiska, Zdrowia, Oświaty i Polityki Społecznej sprawozdanie z prac Komisji 

Stałej Rady Powiatu w roku przedstawił Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu, 

Finansów, Promocji Powiatu, Gospodarki, Ochrony Środowiska, Zdrowia, Oświaty i Polityki 

Społecznej Pan Marek Kuskowski /sprawozdanie w załączeniu- zał. nr 6 do protokołu/. 

Przewodniczący Komisji Stałej Rady Powiatu Pan Marek Kuskowski poinformował,  

że Komisja Stała Rady Powiatu opracowała roczne plany pracy, które zostały podjęte Uchwałą 

Rady Powiatu LXXII/293/2022 z dnia 21 grudnia 2022 roku. Komisja odbyła 12 posiedzeń. 

Przedmiotem posiedzeń były informacje, sprawozdania kierowników jednostek powiatowych, 

wydziałów starostwa oraz 54 projektów uchwał Rady Powiatu. Reasumując należy stwierdzić, 

iż na posiedzeniach Komisji Stałych Rady Powiatu były realizowane tematy zgodne z planem 

pracy, jak również odbywały się one według potrzeb. Komisja wniosków nie wypracowała. 

 

Przewodnicząca zapytała czy są pytania do przedstawionego sprawozdania.  

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie sprawozdań z prac Komisji Stałej Rady Powiatu w roku 2023. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2. 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Adam Bruś, Andrzej Ciołek, Józef Dominiuk, Jarosław Wiktor Dzienis, Anna Falińska, Alicja 

Anna Iwaniuk, Marek Kuskowski, Leszek Retel, Grażyna Barbara Senda, Wioletta 

Tomaszewska-Walc, Marzanna Marianna Wardziejewska, Piotr Wasilewski, Stanisław 

Wójtowicz. 

NIEOBECNI (2) 

Małgorzata Marianna Kuliś, Karol Szablak. 
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Ad. 9 

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Alicja Iwaniuk przedstawiła sprawozdanie z pracy Rady 

Powiatu  w roku 2023 /sprawozdanie w załączeniu- zał. nr 7 do protokołu/. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Alicja Iwaniuk poinformowała, że Rada Powiatu 

opracowała roczne plany pracy, które zostały podjęte Uchwałą Rady Powiatu  

Nr LXXII/292/2022 z dnia 21 grudnia 2022 roku Rada Powiatu odbyła 12 posiedzeń. 

Przedmiotem posiedzeń były informacje, sprawozdania kierowników jednostek powiatowych, 

wydziałów starostwa oraz 65 uchwał Rady Powiatu. Na posiedzeniach Rady Powiatu  

były realizowane tematy zgodne z planem pracy Rady Powiatu, jak również odbywały  

się one według potrzeb. 

 

Przewodnicząca zapytała czy są pytania do przedstawionego sprawozdania. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie sprawozdania z prac Rady Powiatu w roku 2023. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4. 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Adam Bruś, Andrzej Ciołek, Józef Dominiuk, Jarosław Wiktor Dzienis, Anna Falińska, Alicja 

Anna Iwaniuk, Marek Kuskowski, Grażyna Barbara Senda, Marzanna Marianna 

Wardziejewska, Piotr Wasilewski, Stanisław Wójtowicz. 

NIEOBECNI (4) 

Małgorzata Marianna Kuliś, Leszek Retel, Karol Szablak, Wioletta Tomaszewska-Walc. 

 

Ad. 10 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Pani Józef Dominiuk przedstawił 

sprawozdanie z planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej za 2023 rok /sprawozdanie w załączeniu- 

zał. nr 8 do protokołu/. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Pani Józef Dominiuk poinformował,  

że Komisja Rewizyjna Rady Powiatu opracowała sprawozdanie z realizacji roczne planu pracy  

i kontroli Komisji Rewizyjnej za 2023 rok, które zostały podjęte Uchwałą Rady Powiatu 
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LXII/294/2022 z dnia 21 grudnia 2022 Komisji Rewizyjnej odbyła 10 posiedzeń. Przedmiotem 

posiedzeń były informacje zawarte w planie pracy Komisji Rewizyjnej. 

 

Przewodnicząca zapytała czy są pytania do przedstawionego sprawozdania. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie sprawozdania z planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej za 2023 rok. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4. 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Adam Bruś, Andrzej Ciołek, Józef Dominiuk, Jarosław Wiktor Dzienis, Alicja Anna Iwaniuk, 

Marek Kuskowski, Leszek Retel, Grażyna Barbara Senda, Marzanna Marianna Wardziejewska, 

Piotr Wasilewski, Stanisław Wójtowicz. 

NIEOBECNI (4) 

Anna Falińska, Małgorzata Marianna Kuliś, Karol Szablak, Wioletta Tomaszewska-Walc. 

 

Ad. 11 

Sekretarz Powiatu Pani Anna Makowska przedstawiła sprawozdanie z działalności Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku w Powiecie Gołdapskim w roku 2023 /sprawozdanie w załączeniu- zał. 

nr 9 do protokołu/. 

Sekretarz Powiatu Gołdapskiego Pani Anna Makowska poinformowała, że realizując zadania 

Starosty w zakresie bezpieczeństwa i porządku, Komisja Bezpieczeństwa i Porządku 

szczególną uwagę skierowała na analizę pracy służb, inspekcji i straży. W roku 2023 odbyło 

się 5 posiedzeń Komisji Bezpieczeństwa i Porządku, które obejmowały zagadnienia zgodnie  

z zatwierdzonym planem pracy, mianowicie: Komisja oceniła: stan porządku publicznego  

w powiecie, zagrożenia pożarowe w powiecie, stan sanitarny w powiecie. W celu dokonania 

oceny stanu bezpieczeństwa w powyższym zakresie analizie poddano przedłożone 

sprawozdania i informacje w zakresie: realizacji projektów dofinansowanych w ramach 

rządowego „Programy ograniczania przestępczości i aspołecznych zachowań Razem 

Bezpieczniej im. Władysława Stasiaka na lata 2022-2024”; realizacji zadań w 2022 roku przez 

Komendę Powiatową Policji i Komendę Powiatową Państwowej Straży Pożarnej, stanu 

sanitarnego Powiatu Gołdapskiego w 2022 roku, działalności w okresie zimowym Komendy 
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Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej, Komendy Powiatowej Policji, Zarządu Dróg 

Powiatowych, przygotowania Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej, Komendy 

Powiatowej Policji oraz  Stacji Sanitarno- Epidemiologicznej do sezonu letniego, 

podsumowania sezonu turystycznego w powiecie przez Komendę Powiatową Państwowej 

Straży Pożarnej, Komendę Powiatową Policji, działalności Powiatowej Stacji Sanitarno-

Epidemiologicznej podczas wypoczynku letniego dzieci i młodzieży w Powiecie Gołdapskim, 

podejmowanych działań przez placówki oświatowe (szkół ponadgimnazjalnych) w zakresie 

ograniczenia narkomanii i spożywania alkoholu, przygotowania służb, inspekcji, straży  

oraz powiatowych jednostek organizacyjnych do sezonu zimowego, stanu bezpieczeństwa  

i porządku publicznego na terenie powiatu - na podstawie mapy zagrożeń. Komisja zapoznała 

się również z informacją o stanie przestępczości i jej zwalczaniu w obrębie działania 

Prokuratury Rejonowej w Olecku w 2022 roku. Poruszała także problematykę stanu dróg 

powiatowych i ograniczeń na nich występujących. Komisja Bezpieczeństwa i Porządku 

przyjęła sprawozdanie z działalności Komisji w roku 2023 oraz opracowała i przyjęła  

plan pracy Komisji Bezpieczeństwa i Porządku na rok 2024. Opiniowała również projekt 

budżetu powiatu na rok 2024 w zakresie porządku i bezpieczeństwa publicznego. W ramach 

realizacji zadań Komisja Bezpieczeństwa i Porządku podjęła szereg inicjatyw, których 

wymiernym rezultatem stały się przedsięwzięcia profilaktyczne w stosunku do grup zagrożenia 

patologicznego. Poruszono wiele ważnych problemów, które mają ogromny wpływ  

na zapewnienie bezpieczeństwa w miejscach publicznych oraz miejscach zamieszkania 

wszystkich mieszkańców Powiatu Gołdapskiego. W okresie sprawozdawczym Komisja 

wypracowała pięć wniosków, mianowicie: wniosek do Komendanta Powiatowego Policji  

w sprawie zwiększenia patroli w obrębie ulic: Tatyzy i Jaćwieskiej w związku  

z nagminnym paleniem papierosów przez młodzież na przerwach lekcyjnych, czego skutkiem 

jest zaśmiecanie tego terenu. Zgodnie z wypracowanym wnioskiem niezbędne czynności 

podjęła Komenda Powiatowa Policji przy współpracy ze Strażą Miejską oraz dyrektorem 

placówki. Podjęte czynności  zniwelowały problem. Wniosek do Burmistrza Gołdapi  

w sprawie rozważenia możliwości montażu progów zwalniających, ograniczających prędkość 

pojazdów poruszających się po drodze gminnej – ul. Marii Konopnickiej w Gołdapi.  

W odpowiedzi na wniosek Urząd Miejski poinformował, że montaż progów zwalniających  

na ulicy, gdzie obowiązuje ograniczenie prędkości do 50 km/h, tak jak na większości głównych 

ulic w mieście, jest nieracjonalny. Wniosek do Zarządu Dróg Powiatowych w sprawie zmiany 

stałej organizacji ruchu na ul. Wolności. Wniosek został zrealizowany. Wniosek do Zarządu 

Dróg Powiatowych w Gołdapi w sprawie zmiany stałej organizacji ruchu na ul. Kościuszki. 
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Wniosek został zrealizowany. Wniosek do przedstawicieli nadleśnictw obejmujących swoim 

zasięgiem teren powiatu gołdapskiego w sprawie udziału w cyklicznych posiedzeniach komisji. 

Wniosek został zrealizowany. Wniosek do Burmistrza Gołdapi w sprawie wydłużenia czasu 

oświetlenia ścieżki pieszo- rowerowej przy Drodze Krajowej 65 dostosowując go do potrzeb 

pracowników zatrudnionych w Podstrefie Gołdap SSSE. W odpowiedzi na wniosek Urząd 

Miejski w Gołdapi poinformował, że Gmina Gołdap nie jest zarządcą ww. odcinka sieci 

oświetlenia ulicznego. Oświetlenie ścieżki pieszo- rowerowej zostało wykonane w ramach 

inwestycji rozbudowa drogi krajowej nr 65 na odcinku przejście graniczne Gołdap- początek 

obwodnicy w Gołdapi. W związku z tym, wszelkich informacji odnośnie tego, czy oświetlenie 

jest zalicznikowane i oddane do użytkowania lub na jakim jest to etapie powinien udzielić 

inwestor/zarządca, tj. Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad. W związku  

z powyższym z takim samym wnioskiem zwrócono się do GDDKiA. Na chwilę obecną 

Komisja Bezpieczeństwa i Porządku oczekuje na odpowiedź. Priorytetowym zadaniem Komisji 

był nadzór nad realizacją zadań ujętych w Planie Pracy Komisji na rok 2023 oraz podejmowanie 

działań w zakresie spraw bieżących, istotnych dla bezpieczeństwa mieszkańców powiatu. 

Służby i inspekcje odpowiedzialne za stan bezpieczeństwa w powiecie wkładają wiele wysiłku 

w poprawę bezpieczeństwa, co przynosi pożądane efekty. Powiat Gołdapski w Województwie 

Warmińsko- Mazurskim uznawany jest za jeden z bardziej bezpieczniejszych,  

co ma pozytywny wpływ na życie jego mieszkańców. Komisja Bezpieczeństwa i Porządku 

zrealizowała wszystkie swoje zamierzenia przyjęte do realizacji w roku 2023.  

 

Przewodnicząca zapytała czy są pytania do przedstawionego sprawozdania. 

 

Pytań nie głoszono  

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w Powiecie 

Gołdapskim w roku 2023. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2. 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 
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Adam Bruś, Andrzej Ciołek, Józef Dominiuk, Jarosław Wiktor Dzienis, Alicja Anna Iwaniuk, 

Marek Kuskowski, Leszek Retel, Grażyna Barbara Senda, Marzanna Marianna Wardziejewska, 

Piotr Wasilewski, Stanisław Wójtowicz. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2). 

Anna Falińska, Wioletta Tomaszewska-Walc. 

NIEOBECNI (2). 

Małgorzata Marianna Kuliś, Karol Szablak. 

 

Ad. 12 

Główny specjalista ds. edukacji Pani Iwona Dębowska przedstawiła sprawozdanie z wysokości 

średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego  

w szkołach prowadzonych przez Powiat Gołdapski w 2023 r. /sprawozdanie w załączeniu- zał. nr 10 

do protokołu/. 

Główny specjalista ds. edukacji Pani Iwona Dębowska poinformowała, że zgodnie z 

obowiązkiem nałożonym na organy prowadzące należy do 20 stycznia przeprowadzić analizę 

wydatków poniesionych na wynagrodzenia nauczycieli. Analiza została przeprowadzona. 

Wynikiem tej analizy jest sprawozdanie przedłożone Państwu, związkom zawodowym, 

dyrektorom szkół oraz Regionalnej Izbie Obrachunkowej. Kwota bazowa jest jednakowa  

dla całego roku podlegającemu analizie. Wydatki poniesione na wynagrodzenia nauczycieli  

w poszczególnych stopniach awansu wyniosły ponad 10 000 000,00 zł w 2023 roku 

finansowane z budżetu powiatu gołdapskiego. 

 

Przewodnicząca zapytała czy są pytania do przedstawionego sprawozdania.  

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez powiat gołdapski w 2023 r. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2. 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 
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Adam Bruś, Andrzej Ciołek, Józef Dominiuk, Jarosław Wiktor Dzienis, Anna Falińska, Alicja 

Anna Iwaniuk, Marek Kuskowski, Leszek Retel, Grażyna Barbara Senda, Wioletta 

Tomaszewska-Walc, Marzanna Marianna Wardziejewska, Piotr Wasilewski, Stanisław 

Wójtowicz. 

NIEOBECNI (2) 

Małgorzata Marianna Kuliś, Karol Szablak. 

 

Ad. 13 

Dyrektor Powiatowego  Centrum Pomocy Rodzinie Pani Małgorzata Gryszkowska 

przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia 

szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Domu dla Matek z Małoletnimi 

Dziećmi i Kobiet w Ciąży w Gołdapi /projekt uchwały Rady Powiatu w załączeniu- zał. nr 11 do protokołu/. 

Dyrektor Powiatowego  Centrum Pomocy Rodzinie Pani Małgorzata  Gryszkowska 

poinformowała, że projekt uchwały zakłada, iż osoba przebywająca w Domu, której dochód  

nie przekracza 200% kwoty kryterium dochodowego określonego w cyt. ustawie nie ponosi 

odpłatności. Odpłatność będzie naliczana od dochodu stanowiącego 201% kryterium 

dochodowego ustawy z dnia 12 marca 2004 roku o pomocy społecznej, a nie jak wskazano  

od 200% kryterium dochodowego.  

 

Przewodnicząca zapytała czy są pytania do przedstawionego projektu Uchwały Rady Powiatu. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowych 

zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Domu dla Matek z Małoletnimi Dziećmi i Kobiet  

w Ciąży w Gołdapi. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2. 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Adam Bruś, Andrzej Ciołek, Józef Dominiuk, Jarosław Wiktor Dzienis, Anna Falińska, Alicja 

Anna Iwaniuk, Marek Kuskowski, Leszek Retel, Grażyna Barbara Senda, Wioletta 
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Tomaszewska-Walc, Marzanna Marianna Wardziejewska, Piotr Wasilewski, Stanisław 

Wójtowicz. 

NIEOBECNI (2) 

Małgorzata Marianna Kuliś, Karol Szablak. 

 

Ad. 14 

Interpelacji Radnych nie zgłoszono.  

 

Ad. 15 

Zapytań Radnych nie zgłoszono. 

 

Ad. 16 

Radny Pan Marek Kuskowski poinformował, że chciałby powtórzyć, że za to zamieszanie  

przy informacji Pana Prezesa z działalności spółki Goldmedica odpowiedzialność ponosi  

Pani Przewodnicząca. Radny Pan Marek Kuskowski powiedział, że Pani Przewodnicząca 

realizuje zapisy statutu tak jak jest to wygodne dla Pani Wardziejewskiej. Radny Pan Marek 

Kuskowski dodał, że zabieranie głosu jest dobre i potrzebne w istotnym punkcie, tym bardziej, 

że przez ostatnie pięć lat aktywność i zainteresowanie mieszkańców było bardzo niskie. Radny 

Pan Marek Kuskowski powiedział, że dzięki temu wiele spraw może umknąć, natomiast  

to jedynie będzie na zawsze świadczyło o tym, że Pani Przewodnicząca jest bardzo uzależniona 

od zdania Pani Wardziejewskiej i zamiast prowadzić obrady sesji interesuje się tylko  

i wyłącznie tym, żeby nic się nie stało złego dla Zarządu. 

 

Ad. 17 

Odpowiedzi na zgłoszone zapytania, interpelacje i wnioski Radnych nie zgłoszono.  

 

Ad. 18 

Odpowiedzi na zgłoszone wnioski Komisji Stałych Rady nie zgłoszono. 

 

Ad. 19 

Starosta Pani Marzanna Wardziejewska poinformowała, że w 2023 roku zrealizowano 

w Starostwie Powiatowym dwa projekty, dwa dotyczące dostępności usług publicznych  

oraz cyfrowy powiat. Na rok 2024 zostały złożone dwa wnioski. Starosta Pani Marzanna 

Wardziejewska powiedziała, że jeden dotyczy konkursu cyberbezpieczny samorząd, 
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podniesienia poziomu cyberbezpieczeństwa jednostek organizacyjnych powiatu gołdapskiego 

oraz drugi dotyczy rozwoju e-usług publicznych. Starosta Pani Marzanna Wardziejewska 

poinformowała, że projekt realizowany z funduszy europejskich na rozwój cyfrowy w kwocie 

850000,00 złotych został nam przyznany na dofinansowanie i te dofinansowanie wynosi  

100 procent kwoty wydatków kwalifikowanych. 

 

Radny Pan Piotr Wasilewski powiedział, że jeśli chodzi o temat dróg to na drogach powiatu 

gołdapskiego po zimie pojawiło się bardzo dużo dziur m.in. na ulicy Mickiewicza, Wąskiej 

bądź Matejki.  

 

Radny Pan Marek Kuskowski dodał, że ten sam problem dotyczy ulicy Wileńskiej. Radny Pan 

Marek Kuskowski powiedział, że pojawił się w Grodzisku plakat na którym jest napisane 

„Uwaga! Wjeżdżasz na drogi nędzy i rozpaczy powiatu gołdapskiego. Przykro nam, że musisz 

nimi jechać. Mieszkańcy Grodziska.” 

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień – Kisielewska odpowiedziała, 

że jeżeli chodzi o łatanie ubytków to zostało już rozpoczęte, aczkolwiek będzie to robione tylko 

i wyłącznie w miejscach, gdzie te ubytki są naprawdę bardzo głębokie. Dyrektor Zarządu Dróg 

Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień – Kisielewska powiedziała, że na dzień dzisiejszy te ubytki 

będą łatane, będą łatane systematycznie i takowy materiał w postaci masy na zimno do łatania 

ubytków Zarząd Dróg Powiatowych posiada w swoim zasobie. Dyrektor Zarządu Dróg 

Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień – Kisielewska dodała, że widziała ten plakat i jak 

najbardziej też czyta to jako sugestie, że zbliżają się wybory. Dyrektor Zarządu Dróg 

Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień – Kisielewska powiedziała, że jeżeli chodzi o drogę Banie 

Mazurskie - Grodzisko, to ta droga jak co roku była łatana, jeżeli chodzi o ubytki i na pewno 

będzie też to robione w tym roku. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień 

– Kisielewska powiedziała, że ma nadzieję, że rozstrzygnie się przetarg na zakup sprzętu, gdzie 

z powodzeniem uda się kupić remonter drogowy, który jest zaplanowany do zakupu i wówczas 

na pewno te usługi będą tańsze, ponieważ budowanie jednego remontera w ubiegłym roku 

kosztowało 1800,00 zł, a takich remonterów było kilkadziesiąt. Dyrektor Zarządu Dróg 

Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień – Kisielewska powiedziała, że te środki mogłyby zostać 

przeznaczone na materiał, czyli emulsje i grysy, które są dość cenne. Dyrektor Zarządu Dróg 

Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień – Kisielewska powiedziała, że przedstawiając informację 

o przygotowaniu do sezonu zimowego informowała, że takie warunki zimowe jakie 
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występowały czyli kilka dni  utrzymywał się solidny mróz po czym przychodziła odwilż nie 

wpływają dobrze na drogi nie tylko w powiecie gołdapskim ale w całej Polsce. Dyrektor 

Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień – Kisielewska dodała, że nikt nie ma na to 

wpływu i to jest coś co się będzie powtarzało, także my systematycznie będziemy to łatać. 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień – Kisielewska ma nadzieję, będą 

ogłaszane kolejne nabory, że faktycznie uda się coś zmienić, chociażby w sezonie zimowym, 

że będzie możliwość szybszego odśnieżania dróg, ale to wszystko wymaga nakładów 

finansowych. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień – Kisielewska 

powiedziała, że będą składane wnioski o środki finansowe, ponieważ plany, które Dyrektor 

Zarządu Dróg przedstawiła Staroście są duże i jest to  tylko i wyłącznie zależne od tego, czy 

uda się pozyskać środki finansowe oczywiście w odpowiedniej wysokości, bo to co było do tej 

pory być może się nie powtórzy. 98-95% dofinansowania może być już niemożliwe. Dyrektor 

Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień – Kisielewska powiedziała, że w tym roku 

jak nigdy było naprawdę mnóstwo telefonów jeżeli chodzi o odśnieżanie dróg gminnych na 

terenie zamiejskim. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień – Kisielewska 

powiedziała, że na jej prośbę  pojawił się ponownie komunikat na stronie m.in. Gołdap info. 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień – Kisielewska powiedziała, że 

wynikało to chociażby z racji tego, że pracownicy otrzymywali telefony, gdzie mieszkańcy od 

tygodnia nie mieli odśnieżanych dróg i mieszkańcy prosili o to Zarząd Dróg Powiatowych lecz 

niestety jest podział jaki jest i nikt tego na dzień dzisiejszy nie zmienił, żeby było wspólne 

utrzymywanie tych dróg. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień – 

Kisielewska powiedziała, że Powiat Gołdapski nie odpowiada za wszystkie drogi na terenie 

powiatu. Są drogi krajowe, wojewódzkie, powiatowe i gminne. Dyrektor Zarządu Dróg 

Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień – Kisielewska dodała, że są też drogi wewnętrzne, są też 

drogi osiedlowe i nie tylko zarząd dróg jest odpowiedzialny za wszystko co złe dzieje się na 

terenie wszystkich dróg na terenie powiatu. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia 

Wrzesień – Kisielewska powiedziała, że pracownicy często otrzymują takie telefony i są 

zmuszeni do wysłuchania wszystkich żali i zdarza się pomóc takim mieszkańcom i pracownicy 

robią to bardzo często. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień – 

Kisielewska powiedziała, że dwa tygodnie temu, kiedy spadło 50 centymetrów śniegu po jednej 

dobie Zarząd Dróg poradził sobie z tym. Drogi na każdy dzień zakończenia pracy zawsze były 

przejezdne. Zdarzało się, że w nocy były problemy z dojazdem, ale od samego rana 

podejmowano działania i za każdym wszystkie drogi były przejezdne. Wszystkie były w takim 

stopniu, żeby mieszkaniec mógł dojechać do domu, a jeżeli były to na bieżąco  były 
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prowadzone rozmowy z mieszkańcami i z nimi było uzgadniane, o której godzinie mogą 

wyjechać z domu, o której wracają, tak żeby mogli faktycznie bezpiecznie dotrzeć do domu. 

 

Radna Pani Anna Falińska odniosła się do wypowiedzi Pani dyrektor i złożyła prośbę o 

podzielenie się tymi pomysłami, które zostały przedstawione Pani Staroście. Radna Pani Anna 

Falińska powiedziała, że sama w imieniu mieszkańców wykonuje telefony do Zarządu Dróg z 

prośbą o pomoc dla ludzi. Radna Pani Anna Falińska powiedziała, że Zarząd Dróg 

Powiatowych jest nieskuteczny. Radna Pani Anna Falińska powiedziała, że chciałaby usłyszeć 

te pomysły, ponieważ być może będzie to jakieś rozwiązanie. Radna Pani Anna Falińska 

dodała, że w tej chwili jeśli chodzi o mieszankę piaskowo-solną to albo temperatura jest za 

niska, za wysoka i się nie nadaje, albo warunki atmosferyczne są nieodpowiednie i nie można 

z niej skorzystać, albo są opady śniegu i nie można właśnie posypać, a mieszkańcy dalej są w 

punkcie wyjścia. Radna Pani Anna Falińska powiedziała, że w tej chwili kiedy pojawiła się 

odwilż pojawił się problem z brakiem możliwości łatania dziur. Radna Pani Anna Falińska 

powiedziała, że jest ślisko, było ślisko, sól zostaje, mieszanka zostaje i dziury pozostają, bo nie 

można tego materiału wykorzystać do zasypania i zniwelowania kraterów, o których mówił 

Radny Wasilewski.  

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień – Kisielewska odpowiedziała,  

że jeżeli chodzi o łatanie ubytków to mieszanka piaskowo-solna do tego się nie nadaje i nie jest 

materiał, który się wykorzystuje do łatania ubytków. Masa na zimno jest zabezpieczona na 

terenie bazy ZDP Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień – Kisielewska 

powiedziała, że  zima wciąż trwa i wciąż dokupowana jest mieszanka piaskowo-solna, czyli sól 

i piasek wiedząc jaka sytuacja będzie na drogach, bo obserwują cały czas pogodę. Dyrektor 

Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień – Kisielewska dodała, że 1400 ton, które 

były zabezpieczone się kończy, a jest dopiero koniec stycznia. Dyrektor Zarządu Dróg 

Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień – Kisielewska poinformowała, że w tym miesiącu zarząd 

dróg zakupił 13 tysięcy litrów paliwa. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia 

Wrzesień – Kisielewska dodała, że wcześniej raz w miesiącu było tankowane 5 tysięcy litrów, 

a w tym roku zakupiono po raz trzeci kolejny zbiornik paliw co świadczy o wyjazdach, o pracy 

na terenie. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień – Kisielewska 

powiedziała, że są materiały, które się wykorzystuje w sezonie zimowym, które  

się wykorzystuje w sezonie letnim, ale na pewno mieszanka nie służy ku temu, żeby łatać 

ubytki. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień – Kisielewska 
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powiedziała, że nie uważa, że Zarząd Dróg jest nieskuteczny i jeżeli chodzi o drogi, to w tej 

kwestii w ostatnim czasie zmieniło się bardzo wiele. 20, prawie 30 kilometrów nowych ulic  

i dróg w ostatnim okresie. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień – 

Kisielewska powiedziała, że inwestycji  nigdy nie było tyle ile w ostatnim czasie i jeszcze wiele 

przed nami, bo 7 kolejnych ulic i lada dzień będą ogłoszone przetargi na ulice miejskie  

oraz przetarg na drogi zamiejskie Linowo- Przerośl oraz  Rudzie z granicą powiatu. Dyrektor 

Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień – Kisielewska dodała, że będzie jeszcze 

przetarg na zakup sprzętu do zarządu dróg, który dzięki głosom Radnym i pomocy został 

złożony przez powiat. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pani Sylwia Wrzesień – 

Kisielewska powiedziała, że ma nadzieję, że przyjdzie stosowny czas na to, żeby powiedzieć 

te pomysły. Niezależnie od tego, jak się rozstrzygną przyszłe wybory.  

 

Radny Pan Józef Dominiuk powiedział, że jeśli chodzi o utrzymanie dróg zimowego, to Pani 

Dyrektor zasługuje na pochwałę, ponieważ jest poprawa w 80 procentach co do byłego Pana 

Dyrektora i to nie tylko jego spostrzeżenie, ale większości mieszkańców.  

 

Radny Pan Marek Kuskowski odniósł się do wypowiedzi Pani Dyrektor, że warunki były trudne 

ale rzeczywiście uwag w związku z przejezdnością nie było, natomiast później pojawił  

się problem z posypywaniem oraz zwalczaniem śliskości. Radny Pan Marek Kuskowski 

powiedział, że był to problem, który nie dotyczył tylko i wyłącznie dróg powiatowych, 

ponieważ na terenie całego powiatu były trudne warunki. Natomiast problem rzeczywiście 

dotyczył zwalczania śliskości i można było słyszeć uwagi na ten temat. Radny Pan Marek 

Kuskowski powiedział, że cieszy się, że trochę tego jeszcze materiału zostało,  

bo prawdopodobnie nastąpi jeszcze powrót zimy. 

 

Radna Pani Wioletta Tomaszewska-Walc dodała, że zgadza się z Panią Dyrektor, bo skoro 

mieszkaniec przychodzi na sesję i zadaje pytania i rozlicza Pana Prezesa z przekazanej 

informacji dwa lata temu i mówi jak rzecznik Pani Starosty, to rzeczywiście widać, że zbliżają 

się wybory.  

 

Ad. 20 

Wolnego wniosku nie zgłoszono. 
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Ad. 21 

Głosu wolnego nie zgłoszono. 

 

Ad. 22 

Przewodnicząca Rady Pani Alicja Iwaniuk podziękowała Radnym za pracę oraz gościom  

za uczestnictwo. Zamknęła obrady LXXV (75) Sesji Rady Powiatu. 

 
Na tym protokół zakończono. 

Protokół składa się z 31 stron kolejno ponumerowanych.                   
 

                          Przewodniczący Rady                                                                                              

                            Powiatu w Gołdapi  
 

Alicja Anna Iwaniuk  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: Monika Bruszewska, 31.01.2024 r.  


